
From: Johan Holmberg (S) Johan.Holmberg@kungalv.se
Subject: SV: Kommunstyrelsen 13/12 - Riktlinjer för stöd till fritidsföreningar med barn- och ungdomsverksamhet

Date: 14 December 2017 at 22:24
To: Thomas Thunberg ordforande@ruf.nu

Hej Thomas!
 
Tack för ditt mail
Jag vill börja med att säga att jag tycker att RUF är en fantastisk förening. Det alla
engagerade ideella krafter gör för, framförallt barn och unga i Diseröd med omnejd är
fantastiskt.
 
Under de senaste tre åren har vi inom kommunen arbetat med att se över alla
kommunala föreningsstöd, taxor och bidrag. Det enda alla föreningar, och vi politiker,
kunde enas om att det inte var bra som det var och att det inte var rättvist.
Så utgångspunkten för översynen var att utgå från de politiska visioner vi hade. Alla
partier enades. Vi hade en workshop på idrottskonferensen 2015 där idrotts-Kungälv
ställde upp på samma visioner.
Dessutom ville alla att de nya systemen skulle vara enklare, tydligare och framförallt
mer rättvisa. Absolut rättvisa tror jag ingen förväntade sig men mer rättvist än tidigare
system.
När man gör om olika former av bidragssystem så kommer några känna att de
”förlorar” på det nya systemet och några ”vinner”. För att så många som möjligt skulle
känna att omläggningen var positiv så skjöt majoritetspartierna till ytterligare en miljon
kronor om året i budgeten. Det gör att i stort sett alla föreningar i Kungälv får mer stöd
nu än tidigare.
När det gäller driftsbidragen, de bidrag som RUF får, så ska alla föreningar med egna
anläggningar dela på den budget som finns. Tidigare har tre föreningar fått 70% av
hela den budgeten. De har alla gamla avtal som inte gäller för andra föreningar. RUF
är en av dem.  En förening fick till och med mer pengar än vad de sökte för. De 30%
som fanns kvar skulle delas av alla andra föreningar. De fick då ca 30% av sina
kostnader ersatta.
Sedan vi skjutit till den extra miljonen får de nu ca 50% av sina kostnader täckta. En
stor skillnad för många föreningar.
Att det gamla avtalet med RUF skulle omförhandlas har jag hört i väldigt många år.
Jag vet att det har talats med tidigare styrelser om att det är på gång. Att vi skulle
förändra avtalet och att det troligen skulle innebära mindre pengar till RUF berättade
jag själv för styrelsen när jag besökte Romevi för ca ett år sedan. Ett sätt att mildra
konsekvenserna för RUF är att vi trappar ner stödet från den gamla nivån till den som
gäller alla föreningar under tre år. Dessutom finns det i det nya systemet möjlighet att
söka extra pengar för skötsel och drift, exempelvis planskötsel och liknande.
 
Jag tycker att ni i föreningen ska ta kontakt med kommunens enhet för idrott och
förening och diskutera vad det kan innebära. Thomas Hermansson kan vara ett bra
namn att börja med.
Jag är även öppen för att diskutera möjligheten att göra konstgräsplanen till en
kommunal plan. Då tar vi över driften och ni slipper arbetet och därmed kostnaderna
för det. Då betalar ni istället hyra för de timmar som ni använder planen, precis som
på Yttern och de flesta andra konstgräs i kommunen. Och ni kan dessutom söka
driftsbidrag för de verksamhetslokaler ni har.
Om detta är en bättre lösning för er vet jag inte men det kan vara värt att kolla.
 
Mvh
Johan Holmberg
 



Ordförande Kommunstyrelsens Bildningsutskott
442 81 Kungälv
Johan.holmberg@kungalv.se
0722-06 27 12
 
 
Från: Thomas Thunberg [mailto:ordforande@ruf.nu] 
Skickat: den 11 december 2017 23:10
Till: Johan Holmberg (S) <Johan.Holmberg@kungalv.se>
Ämne: Kommunstyrelsen 13/12 - Riktlinjer för stöd till fritidsföreningar med barn- och
ungdomsverksamhet
 
 
Hej,
 
Den 13/12 kommer kommunstyrelsen att fatta beslut om förslaget Riktlinjer för stöd till fritidsföreningar med
barn- och ungdomsverksamhet. 
 
Romelanda Ungdomsförening anser att det liggande förslaget inte är tillräckligt genomarbetat för att
fungera med de intentioner om delaktighet och jämlikhet som nämnts tidigare. 
 
Se bifogad pdf med vår förenings synpunkter.
 
 
Mvh
Thomas Thunberg
ordforande@ruf.nu
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